
Grundejerforeningen 

Toften 

Middelfart 

Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Toften Middelfart 

Dato, tid og sted: Mandag 16. januar kl. 16.00 hos Stephan 

Tilstede:  Stephanie, Ditte, Jennifer, Knud, Jesper og Stephan   

Referent:  Stephan    

1. Godkendelse og underskrivning af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

2. Nyt fra formanden: 

a. Vores nuværende revisor er fraflyttet: 

Hverken han eller suppleanten ønsker at fortsætte. Derfor har vi fundet en ny revisor. Carlo 

Paulsen er revisor for Grundejerforeningen Skrillinge Øst – og nu også for os. 

b. Den nye daginstitution ved Lilletoften: 

Vi ønsker at være i dialog med kommunen om denne, og tager derfor kontakt til dem. 

c. Ødelagt asfalt på cykelsti ved Friskolen: 

Kommunen meddeler, at denne først vil blive repareret ”til foråret”. 

d. LIFA kortviser: 

Der har været nogle manglende oplysninger på vores kortviser. Disse er nu rettet. Samtidig 

er oplysninger for nogle af de nyeste udstykninger endnu ikke lagt ind. 

3. Nyt fra kassereren: 

a. Årets opkrævning udsendes nu! 

4. Opgaver: 

a. Bænke: 

Bestyrelsen ønsker et antal bænke opsat i området. Emnet skubbes til efter den kommende 

generalforsamling. 

b. Der er indhentet tilbud på opbygning af bålplads i området: 

Tilbuddet inkluderes i den kommende biod.plan. 

c. På grund af stigende trafik på Toften og Lilletoften og på grund af den kommende 

daginstitution, beder Bestyrelsen nu igen kommunen om en vejvurdering. 

d. Overordnet plan for biodiversitet i Toftens område: 

Vi har fundet en havedesigner og -rådgiver, der skal hjælpe os med at udarbejde en plan. 

5. Eventuelt: 

Der var intet under eventuelt! 

6. Næste møde: 

Mandag 27. februar kl. 16 hos formanden 


